
 

 OCCUPATIONAL HEALTH & SAFETY POLICY OHSPO-01 

 

SACHLO is committed to achieving excellence in maintaining safe & healthy work place for all 

personnel and continually improve our work place safety. 

  

WE SHALL ACHIEVE THIS BY ADHERING TO THE FOLLOWING PRINCIPLES: 

• Working towards a culture of safety and accident free work place at all times. 

• Comply with all applicable occupational health and safety statutory, regulatory and other 

requirements. 

• Adoption of good & safe practices to minimize the Loss Time Injuries, accidents as well as 

reduce the incidences of violation of wearing PPE’s to inculcate good safety habits for all 

stakeholders. 

• Provide awareness on safety issues for all persons working for organization with the intent 

that they are made aware of their OHS obligations. 

• Committed to the continual improvement of our occupational health & safety performance 

through effective objectives, targets & programs. 

 

This OHS policy shall be communicated to all stakeholders and make available to any interested 

parties and shall be reviewed periodically to ensure relevant and appropriate to the organization. 

 

 

          General Manager 

 

 

 

 



 

 

 

 العاملين   لكافة  العمل  مكان  وصحة  سلامة  على  المحافظة  في  التميز  بتحقيق  والقلويات  للكلور   السعودي  المصنع  يتلزم 

 . العمل مكان لسلامة المستمر والتحسين 

 

 :  التالية بالمباديء نلتزم  فإننا ذلك  ولتحقيق

 . الأوقات جميع في والحوادث  الإصابات من خالية عمل وأماكن  السلامة ثقافة  نشر على العمل •

 .  الأخرى  والمتطلبات والسلامة المهنية بالصحة الخاصة  القوانين بكافة  الالتزام  •

  الحوادث   تقليل  إلى  إضافة  الوقت  إهدار  إلى  تؤدي  التي  والحوادث  الإصابات  لتقليل  وآمنة  جيدة   ممارسات  تبني •

 .  مساهمينا لكافة جيدة  سلامة عادات لتأصيل الشخصية السلامة وأجهزة  معدات استهلاك انتهاك عن الناتجة

  توعيتهم   بغرض  بالمؤسسة   يعملون  الذين  الأشخاص  لكافة  بالسلامة  الخاصة  الأمور  عن  الوعي  توفير •

 . والسلامة المهنية  الصحة بالتزامات

 . فعالة وبرامج أهداف خلال من والسلامة المهنية الصحة بأداء  المستمر بالتحسين  الالتزام  •

  ويتم  ،  ذلك في الراغبة الأطراف كافة إلى وتوفيرها المساهمين كافة إلى هذه  والسلامة المهنية الصحة سياسة ترسل

. المؤسسة سياسات مع للملائمة دورية بصورة  مراجعتها  

 

 المدير العام 

والسلامة المهنية الصحة سياسة    OHSPO-01 


